
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE

Datum:  15 november 2022

Aan de voorzitter van de raad

Steller van de vragen:  Job Halkes 

Politieke partij: CDA Lansingerland

Onderwerp: Invoering diftar per 1 januari 2023

 
Nu 1 januari dichterbij komt, nemen ook de zorgen bij onze inwoners over de komst van diftar toe. 
De fractie van het CDA heeft velen doorverwezen naar de gemeente, maar een aantal zaken vragen 
wat ons betreft om extra aandacht.

1. Is het college het met de CDA-fractie eens dat voor een goed functionerend diftar alle 
inwoners hun afvalstromen zo goed en makkelijk mogelijk moeten kunnen scheiden? 

2. Wat vindt het college een acceptabele afstand tot een papierinzamelpunt?
3. Bewoners van onder meer appartementen aan de Struisvaren en de Keulendreef in 

Bergschenhoek klagen bij de fractie over een papierinzamelpunt op meer dan 500 meter. 
Op de vraag of dat anders kan krijgen zij geen antwoord en niet iedereen beschikt over 
sportschoolarmen en een auto om het papier en karton weg te brengen. Is het college 
voornemens om met spoed alsnog een inzamelpunt in die omgeving te realiseren?

4. Als het antwoord bij vraag 2 nee is, hoe denkt het college dan deze inwoners te helpen om 
papier makkelijk te scheiden van het restafval om een torenhoge rekening te voorkomen?

In de wijk Parkwijk Meerpolderin Berkel en Rodenrijs -de woningen aan de Parkstraat, 
Klapwijksepad en Klapwijkse Zoom- is onrust rondom de invoering van diftar. Inwoners hebben 
geen pasje en geen bakken. Ook de omliggende appartementencomplexen weten nog niet waar ze 
aan toe zijn. 

5. Is het college het met het CDA Lansingerland eens dat het vreemd is dat deze bewoners 
nog geen idee hebben hoe hun inzameling op 1 januari gaat werken? Zo nee, waarom niet?

6. Op de hoek Oudelandselaan/Klapwijkse Zoom staat een ondergrondse afvalcontainer. 
Denkt het college dat dit voldoende is voor de hele wijk? Zo ja, dan ontvangen wij graag 
een berekening waarop deze conclusie gestoeld is. 

7. Bij de bouw van deze wijk is er in samenspraak met de gemeente gekozen voor 
gezamenlijke afvalopslagruimtes, zo heeft het CDA Lansingerland begrepen. De voortuinen 
en achtertuinen zijn dan ook niet ingericht op het plaatsen van kliko's. Wat is het plan voor 
deze wijk? 

8. Onderschrijft het college de aanbevelingen die staan in het door Royal Haskoning DHV 
opgestelde rapport in opdracht van het VANG over de ‘Neveneffecten van Diftar’, dat is 
gepubliceerd op 7 juni 2021? Zo nee, waarom niet?

9. In dat rapport staat op pagina 7, ad 2, punt 2 dat diftar invoeren pas wordt aangeraden 
twee jaar nadat het afvalsysteem op orde is. Hoe rijmt het college deze aanbeveling met de 
twee bovengenoemde casussen, waaruit duidelijk blijkt dat de inzameling niet op orde is?

10. Wat gaat het college doen om deze inwoners alsnog te faciliteren?



In de raadsvergadering van 20 oktober tijdens het behandelen van de tarieven heeft de wethouder 
een aantal toezeggingen gedaan. De fractie van het CDA is daar blij mee, maar ontvangt graag de 
toegezegde informatie en heeft nog enkele aanvullende vragen.

11. Wanneer kan de gemeenteraad de uitslag verwachten naar het onderzoek rondom de 
communicatie?

12. Wanneer kan de raad de uitkomsten verwachten naar de kwaliteit van de afvalstromen, 
zoals de wethouder heeft toegezegd in de gemeenteraad? 

13. Hoeveel telefoontjes, mailtjes en online vragen heeft de gemeente gekregen sinds 1 
september over diftar? Graag uitsplitsen per week en onderwerp.

14. Hoeveel verzoeken tot het omruilen van kliko's zijn er tot nu toe binnengekomen? 
15. De wethouder vertelde in de raad dat er een afvalteller komt, zodat inwoners kunnen zien 

wat ze aanbieden. Kan het college vertellen hoe dat er uit gaat zien? 
16. Kunnen inwoners dan ook inzien wat ze hebben aangeboden en wanneer? Bijvoorbeeld 

een vuilniszak of kleine/grote kliko? En wanneer ze dat hebben aangeboden?
17. Tot slot, is het college nog steeds van mening dat diftar op 1 januari vlekkeloos kan worden 

ingevoerd in de gehele gemeente? Zo ja, waarop baseert het college dat?

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad).


